
Sem brezposelna, in zato imam veliko več časa kot vi vsi , ki morate vsaki dan v službo, ki morate 

poleg službe poskrbet  še za otroke,  ki niso  v vrtcu, ki niso v šoli. 

Imam veliko več časa kot vi, da se posvečam prebiranju mednarodne strokovne literature, ki je 

vsekakor podprta z osnovnimi zdravstvenimi načeli. 

Imam veliko več časa kot vi, da lahko opazujem okolico in svet okoli sebe, brezbrižno in neodgovorno 

obnašanje mnogih ljudi. 

In vzela sem si čas, zdaj pred odprtjem šol in vrtcev da izrazim to, kar je meni bilo znano že na 

današnji dan preteklega leta 2020, vam pa kot zgleda še danes marsikaj ni jasno. 

 

Koronavirus je obolenje dihalnih organov. Prenaša se skozi usta, nos oči preko rok…in kdo ve še 

kako… 

Dragi moji ( dragi ker stanete veliko preveč za to kar naredite ) že ves čas govorite o epidemiji, 

medtem, ko svet že ves čas poroča o pandemiji, na žalost se vi  edini  niti ne zavedate da imamo 

pandemijo. In ker se ne zavedate se tudi tako neodgovorno obnašate in neodgovorno odločate. 

 

V času pandemije bi morala biti zaščita na prve mestu, tudi zato ker je to najcenejši ukrep. Ko 

govorimo o zdravju ki je naše največje bogastvo bi morala vlada poseč po ukrepih. Ni dovolj da daje 

priporočila, teh namreč skoraj nihče ne upošteva. Če imamo v Sloveniji najslabšo sliko cca 30% in več 

okuženih na izvedbo testov, pomeni da je z tem narodom in z to vlado, ki odloča o ukrepih nekaj zelo 

hudo narobe. Občutek imam da ste sami sebi namen. 

 

Navedla vam bom samo nekaj primerov. 

Grem na razgovor za službo, pa mi rečejo, da lahko dam masko dol. Sprašujem se zakaj je to 

potrebno sploh izustit? 

Grem k zobozdravniku, in ko pridem in ordinacije je v čakalnici naslednja pacientka brez maske. 

Grem na izobraževanje pa sedijo  v klopeh vsi ( odrasli)  brez maske. 

Grem v trgovino pa je tam prodajalka z masko pod nosom, in to na delikatesi. 

Grem k specialistu zdravniku pa je v čakalnici 7 pacientov( sicer z maskami) na 40m2 

Hodim po pločniku v  Portorožu pa se sprehajajo družine z dojenčki v vozičku, mimo pa švigajo 

kolesarji , rolkarji, odrasli, otroci - na razdalji 20 cm. 

Kje je tu razdalja. Kako ste si vi zamislili draga vlada, da bodo ljudje na 2 metrskem pločniku, na 2 

metrskem stopnišču  držali razdaljo. 

 

Povedat vam želim samo to, da nikjer, nikjer in res nikjer ni možno zagotoviti razdalje. 

Iz tega sledi nauk, da je masko potrebno imeti povsod. 



Ne moreš  zagotoviti razdalje na stopnišču bloka. In ne mi prosim solit pamet da se sosedi na 

stopnišču na razdalji 2 metrov ne približajo na meter, ko se ustavijo in pogovarjajo. Ne mi prosim 

govorit da virus potuje samo 2 metra. 

Saj veste, da če nekdo kadi, da se dim zavoha tudi na 6-10 metrov in še dlje. 

Torej tudi virus potuje z zrakom, res da pada, a če je veter in cirkulacija( klime, prezračevanje, veter…) 

zraka ga nosi daleč, daleč. 

Dovolili ste pralne maske. Znanost trdi, da ne zagotavljajo zadostne zaščite. Sprašujem se zakaj? 

V korist koga sprejemate takšne nestrokovne odločitve. V korist naroda? 

Otroke pošiljate z 26.1.2021 nazaj v šolo in vrtec . Strinjam se,  da gredo v šolo, ker otroci sodijo v 

šolo, otroci morajo v družbo. Otroci že eno leto letajo po ulicah in se družijo zunaj, namesto da bi bili 

v šoli in se družili v šoli pod nadzorom z maskami. Otroci so v tem letu pretrpeli veliko in potemtakem 

bodo šolo po vsem tem zelo cenili. Vendar je potrebno ustvarit pogoje. Potrebno jim je dopovedat in 

podučit kako nujno potrebno je da se zaščitijo. 

Prva sem za to, da se pouk začne čimprej. VENDAR NE BREZ MASK. Pouk bi morali organizirati v 2 

izmenah in to z maskami  ves čas  prisotnosti v šoli. Zaščitna maska, naj postane del obvezne opreme, 

kot na primer očala. Tako bi moralo biti dokler v državi ne izkoreninimo okužbo v nulo. 

Tudi učitelji, vzgojitelji, zdravstveni delavci, vsi zaposleni kjerkoli bi morali biti v službi ves čas 

opremljeni z maskami.  

Kazni bi morale biti za tiste, ki je ne nosijo, Vi niste vlada ki se poslužujete  preventive , vi podpirate  

kurativo. 

Nimamo dokazov koliko časa traja imunost, imamo pa dokaze da bolezen pušča posledice, in da lahko 

zbolimo ponovno. 

Nimamo dokazov, da po cepljenju  ostanemo imuni in koliko časa. 

Ne vem,o če bomo kljub cepljenju imuni na drugi sev. 

Ne vemo kakšne posledice bo pustilo cepivo na odraslih, na otrocih. 

 Zaradi vaših nestrokovnih odločitev  glede preventive bomo teden po odprtju šol  imeli cele razrede 

v karanteni. 

Sprašujem se zakaj v tujini otroci v razredu nosijo maske, pri nas pa je to tako nemogoče. 

Veste otroku je mogoče marsikaj dopovedat in otrok bo razumel in se bo tega držal. Problem so 

starši, ki ne razumejo in nočejo razumeti. Nastradali pa bodo otroci ki bodo imeli posledice vse 

življenje.  

Zato  starše, ki ne bodo  poskrbeli ali dovolil, da se otroka zaščiti pred okužbo tudi udariti po žepu. 

Ne govorim o tem, da bi otroka morali cepiti, govorim o fizični zaščiti, ki ne škodi nikomur. 

Za tiste ki ne razumejo je to pač edini način. V pandemiji ni demokracije, v pandemiji mora prevladat 

stroka, zdrav razum, zaščita, previdnost, in jasno napisano pravilo sicer bo udarilo pa vseh nas. 

Vsi bomo nastradali na nek način, zaradi takih pametnjakovičev ki mislijo da je ta bolezen mačji 

kašelj. 



 

 Veliko lažje je dihati in  nositi masko, kot končat in dihati  pod respiratorjem.  

Pravijo da maske niso 100 procentna zaščita. Verjeto res niso. Tudi perzervativi niso 100 % zaščita, pa 

se jih  vseeno poslužujemo.   

 

Predlagam vladi da naj razmisli o ukrepih. Predlagam da sprejmete ukrepe ki ne škodijo družbi, 

gospodarstvu, ljudem, otrokom. 

A vi mislite, da s tem ko ste prepovedali poslovanje trgovin, da vsi to upoštevajo. Nekatere trgovine 

skrivoma prodajajo blago. To je realnost. Stranko spustijo noter in zaklenejo vrata. Seveda se zadeva 

lahko preveri kdo se je posluževal tega z datumi izdaje računov. Nisem nikomur fouš, ne zdi pa se mi 

pravično, do ostalih, ki so ukrepe spoštovali. 

V tujini je vse odprto, ljudje kupujejo normalno. V trgovino spuščajo po enega kupca,odvisno od 

kvadrature. V tujini je maska obvezna tudi zunaj. Zato imajo v Italiji FVJ do 10% pozitivnih na 

opravljene teste. 

Pri nas si v bančni ustanovi deklice dovolijo poslovanje brez mask. Pomembno je namreč da se vidi 

nasmešek našminkanih ustnic.  Nezaslišno. 

Pred novim letom ste uvedli brezplačne teste. Zakaj? Zato da so nekateri na strošek države lahko 

prestopali mejo in uvozili okužbo ob prihodu nazaj v domovino? 

Brezplačne teste se uporabi za ogroženo osebje in ranljive skupine. Testirani naj bodo zdravniki, 

zobozdravniki, zdravstveno osebje v domovih za ostarele, učitelji, vzgojitelji…. To je populacija ki bi 

morala biti brezplačno testirana. Testirani bi morali biti vsi ki prihajajo na pregled v bolnico, ali v 

oskrbo, ali na operacijo… ne pa da se zgodi sprejmem v bolnico pacienta, ki je okužen in zarazi ves 

oddelek. 

Morali bi sprejeti določene ukrepe ki bi se morali izvajati dokler se virusa popolnoma e znebimo. 

Zaščitna maska bi morala biti obvezna za vse,  povsod. Za neupoštevanje tega bi morala biti izdana 

kazen.  

Za  nakup živil bi smel prestopiti prag trgovine samo en član družine. Tako je v tujini. Cela družina 

s kopico otrok nima kaj delat istočasno v trgovini. To je skrajno neodgovorno dejanje staršev, in še 

bolj neodgovorno dejanje vlade , da to dovoli. Kaznovan pa bi moral biti tudi trgovec.  

Srečala sem se z zares žalostnimi situacijami v živilskih trgovinah. 

Trgovka v trgovini, ki se veselo pogovarja z stranko nosečnico ki nima maske na nosu.  Pol pa, ko se 

zgodi kaj hudega, pol so pa vsi drugi krivi. Zaradi ene take, ki je neodgovorna do sebe in do svojega še 

nerojenega otroka, nastradajo in niso pravočasno sprejeti v bolnico tisti, ki nujno rabijo pomoč in 

spoštujejo ukrepe. Takim zadevam bi bilo potrebno narediti konec, kaznovat. 

 

Predlagam  da z vso skrbnostjo pregledate ukrepe.  

Z testiranjem otrok v šolah ne boste ničesar rešili, Ko boste ugotovili, da je kak kužen, bo pozno. 



Otroke je potrebno zaščitit ( obvezne maske tudi zunaj  izven šole), jih podučit, jih prepričat v 

pomembnost zaščite, ne pa jim omejevat gibanje in druženje v šoli. 

V šolah je potreben merilec temperature, obvezne maske, red in disciplina, starši pa so odgovorni za 

obnašanje otrok zunaj šole. 

Na koncu bi zaključila, da je zelo malo resnosti in volje pri upoštevanju ukrepov, kar so pokazali tudi 

rezultati testiranj. Ugotavljam, da ljudje dobesedno  iščejo bolezen, in se resnično ne zavedajo 

možnih posledic, kar me izjemno žalosti. Ne morem namreč razumeti kako se nekdo ne more 

odpovedat praznovanju enega rojstnega dne, eni novoletni žurki, enemu praznovanju prvega maja…  

Predlagam da odprete storitve, trgovine, šole… uvedete nošenje obvezne maske povsod, tudi zunaj, 

razkuževanje rok, upoštevanje zdrave higienske razdalje, in omejitev združevanja, dovoljeno druženje 

in obiski med ožjimi družinskimi člani ( otroci starši, bratje-sestre, partnerji ( tudi izvenzakonski na 

podlagi izjave ne na podlagi prebivališča ), ter visoke kazni za kršenje 

in neupoštevanje ukrepov. Kontrola upoštevanja karantenskih odločb in kaznovanje neupoštevanja.. 

Samoplačniško zdravljenje covida  za tiste ki javno in v medijih navajajo k neupoštevanju osnovnih in 

temeljnih  ukrepov za zajezitev. 

 

 

 

 

 

 

 

 


